

Title (en)

Double sided knitwear for an article enveloping a part of the body

Title (de)

Doppelseitige Strickware für einen einen Teil des Körpers umhüllenden Artikel

Title (fr)

Tricot double face pour article enveloppement une partie du corps

Publication

EP 1321551 A1 20030625 (FR)

Application

EP 02356229 A 20021115

Priority

FR 0117050 A 20011221

Abstract (en)

The knitted fabric consists of a first row (I) combining a weft yarn (2) of cotton-covered rubber and a front head (3a) charge of cotton (3). The second row (II) is of jersey knit, with a rear head charge (4a) of covered elasthane. Its third row (III) is a front row of jersey knit with polyamide yarn; the fourth row (IV) combines a weft yarn of cottoncovered rubber with a front-head charge of cotton offset by one needle relative to the front row, and the fifth and sixth rows (V, VI) are the same as rows II and III but offset by one needle.

Abstract (fr)

Ce tricot comprend : une première rangée (I) combinant une trame (2), en gomme guipée coton, et une côte 1/1 avec charge 1/2 sur fonture avant (3a), réalisée avec un fil en coton (3), une seconde rangée (II) en jersey avant avec charge (4a) sur fonture arrière, réalisée avec fil en élasthanne guipé (4), une troisième rangée (III) en jersey avant avec un fil (5) en polyamide, une quatrième rangée (IV) combinant une trame (2), en gomme guipée, et une côte 1/1 avec charge 1/2 sur fonture avant (3a), réalisée avec un fil en coton (3) et décalée d'une aiguille par rapport à la première rangée (I), et des rangées (V et VI), de mêmes mailles et de mêmes fils que les rangées II et III, mais avec décalage d'une aiguille. <IMAGE>

IPC 1-7

D04B 1/18

IPC 8 full level

D04B 1/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

D04B 1/18 (2013.01); **D10B 2401/021** (2013.01); **D10B 2401/022** (2013.01); **D10B 2403/0114** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2167459 A 19860529 - SETON PROD LTD
- [A] GB 2224755 A 19900516 - MILLER HARNESS CO INC [US]
- [A] EP 0431984 A1 19910612 - BORGNE J LE SA [FR]
- [A] GB 634830 A 19500329 - GEORGE BLACKBURN & SONS LTD, et al

Cited by

WO2020207600A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1321551 A1 20030625; EP 1321551 B1 20070314; AT E356901 T1 20070415; DE 60218805 D1 20070426; DE 60218805 T2 20071206; ES 2280499 T3 20070916; FR 2833975 A1 20030627; FR 2833975 B1 20040312

DOCDB simple family (application)

EP 02356229 A 20021115; AT 02356229 T 20021115; DE 60218805 T 20021115; ES 02356229 T 20021115; FR 0117050 A 20011221